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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 20. listopadu 2024 

 

 

Přítomni: 

 

 

dr. Myslivcová Fučíková, doc. Musílek, doc. Lipovský, dr. Kovalíková, 

dr. Olekšák, doc. Studnička, doc. Trojovský, Ing. Mourková, prof. Hubálov-

ský, Ing. Jakubík, Ing. Svoboda, Ing. Mourková, dr. Kühnová, L. Mannová, 

dr. Skarka 

 

Hosté:  doc. Kříž 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

Mgr. Skoupilová, prof. Musílek, dr. Cimler 

 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (dr. Myslivcová Fučíková) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Lipovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (dr. Kovalíková) 

4) Informace z oblasti studijní (doc. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (dr. Olekšák) 

6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Jakubík) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Dr. Alena Myslivcová Fučíková přivítala přítomné. 

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Zaslat jména zástupce do Etické komise – splněno  

2. Nominovat členy do RSP – splněno  

3. Zaslat požadavky na Čertovské experimenty – splněno  

 

K bodu 1) Informace z rektorátu – dr. Myslivcová Fučíková 

• Doc. Kříž 

- Řeší se připravenost systému OIT UHK na digitalizaci zápisů ke studiu. 

 

• Prof. Vaníček 

- DOD proběhne již 30.11.2024, jedná se o jiný koncept, lednové DOD proběhnou kla-

sickým způsobem. 

- Bude vydán nový rektorský výnos – Počty studentů přijímaných ke studiu. Garanti SP 

by měli sledovat. Doc. Musílek dodal, že data jsou ze SIMS, nebude rozlišována spe-

cializace. 

- Ing. Tomšů bude pořádat školení na elektronické zápisy státnicových zkoušek. 



čj. UHK/DPřF/2024/26422 
 

str. 2/8 
 

- Hledají se nové možnosti uložení videí – požadavky od studentů. 

- Pokračuje příprava 5letého profesního studijního programu učitelství pro základní a 

střední školy. 

- Fond F pro studující z Ukrajiny – u nás asi 4 studenti. 

- Proběhnou kurzy na UHK pro akademické i THP pracovníky ohledně mikrocertifikátů. 

- Byl spuštěn Help Zone, rozcestník pro studující, zaměstnance a zaměstnankyně v růz-

ných druzích krizí.  

- Bylo předloženo nové složení RVH. 

- Připravuje se vznik Centra rozvoje pedagogických dovedností AP – pracovní verze ná-

zvu Comenium. 

- Připravuje se rektorský výnos – Hodnocení tvůrčí činnosti na UHK. 

- V pátek 22. 11. 2024 proběhne kurz Zavádění nových kyberbezpečnostních povin-

ností v prostředí UHK. 

- Řeší se kolegiální zpětná vazba a kvalitativní zpětná vazba od studujících.  

- Vyšla zpráva o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty za LS/2023/2024. 

- Pozval na vánoční koncert 2. 12. spojený s rozsvícením vánočního stromu na nám. 

Václava Havla. 

 

• Dr. Strobach 

- Informoval, že běží spousta projektů, bližší informace dr. Olekšák. 

- Proběhne školení k MIS. 

- Ke strategii udržitelného rozvoje více dr. Olekšák.  

- V současné době jsou dlouhodobé problémy s dodavatelem eSSL Athena, nadále se 

řeší. 

 

• Doc. Tomášková 

- Kladně zhodnotila Ph.D. Summit, zúčastnilo se celkem 14 doktorandů prvního roč-

níku.  Připravuje se setkání doktorandů „doktorský Coffee break“, proběhne v bufetu 

UHK s kapacitou 50 míst, ve čtvrtek 27.11.2024 od 16-18 h.  

- Modul 1 – UHK předkládá k hodnocení 13 výsledků, ze 13 byly 2 zařazeny do kategorie 

„společenská relevance“, 11 do kategorie „přínos k poznání“.  

- GA ČR – proběhla aktualizace obsahu panelů GA ČR, proděkani byli o změnách infor-

mováni. Doporučuje se tomuto věnovat, otvírají se nové příležitosti pro UHK.  

- Aktuálně probíhá výzva k nominacím na členy hodnotících panelů GA ČR s uzávěrkou 

16. prosince 2024. 

- GA ČR představil nový typ projektů: Návratové projekty, které mají podpořit znovuna-

startování kariéry po jejím přerušení (např. rodičovská dovolená, péče o závislou 

osobu).  

- Možnost nominovat členy do odborných poradních orgánů MŠMT – z kateder návrhy 

odešly. 

- Připravuje se nová směrnice, která upravuje fungování studentských grantových sou-

těží z účelové podpory na specifický vysokoškolský výzkum pro rok 2025, bude 

zveřejněna na konci listopadu.  

- MEP – proběhne výběr kandidátů, které odešleme do 30.11.2024 na MŠMT.  MEP 

proběhne po fakultách, budeme požadovat květnový termín.  
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• Dr. Stašová  

- Digitalizace návrhů na vyslání zahraniční cesty se posouvá, plánované testování sys-

tému bude probíhat v prosinci. 

- Probíhá spolupráce v rámci European Univesity for Well-Being, jde o konsorcium ně-

kolika univerzit v rámci Evropy. UHK je jedním z několika kandidátů VŘ za 

maďarského partnera, jehož se dotkly sankce Evropské komise. Doc. Kříž dodal, že 

možnost připojit se k alianci by byla obrovskou příležitostí pro UHK. 

- Proběhl University International Day pro studující UHK s cílem propagovat mobilitní 

možnosti v rámci studia. Novinkou je letošní telemost se štětínskou univerzitou, který 

propojil obě partnerské univerzity.  

- V mezinárodních žebříčcích české univerzity ztrácejí v oblasti reputace. Budeme ak-

tualizovat databázi kontaktů na odborníky i zaměstnavatele. 

- Od 18. 11. probíhá konference CZEDUCON 2024 v Praze, součástí akce budou také 

dva příspěvky UHK.   
 

 Ing. Klicnar 

- Informoval o stavu realizace rekonstrukce a spolufinancování budovy C, také rekon-

strukci VŠ kolejí. 

- Představil záměr ohledně digitalizace procesu schvalování návrhů na odměny jako 

modul systému Magion.  Některé fakulty neodsouhlasily, musí se vyřešit otázka bez-

pečnosti dat.  

- Požádal o vyplnění dotazníku v rámci hodnocení spokojenosti zaměstnanců. K tomu 

dodala Bc. Mannová, že za každý vyplněný dotazník se dává 30 Kč na charitu.  
 

Kancléř 

- Představil záměr racionalizovat odměňování jubilantů v rámci pravidelného slavnost-

ního setkání s nimi. Sodexo karty nejsou efektivní. 

- Seznámil s výstupy z jednání s Krajským ředitelstvím PČR, seznámil přítomné s nej-

bližšími kroky UHK v oblasti bezpečnosti.  

- Bude vyhlášeno VŘ na OPaK UHK, jeden zaměstnanec dal výpověď. 

- Správní rada UHK je doplněna no nového člena – poslance Matěje Ondřeje Havla.  

 

• Různé 

- Dr. Vízek pozval kolegium na jednání Akademického senátu UHK a na Akademickou 

obec UHK.  

- Bc. Jelínková představila možnost konání konference akademických senátorů a sená-

torek na UHK v příštím roce.  

- Dr. Myslivcová Fučíková otevřela problém působení zahraničních pracovníků a pra-

covnic, kteří z pohledu oznámila jednání ohledně vznikajícího partnerství s LF UK a 

FAF UK. 

- Dr. Myslivcová Fučíková informovala o záměru spolupracovat ve smyslu sdílení in-

frastruktury s partnerskými institucemi.  Bude třeba vydat směrnici na rektorátní 

úrovni, Ing. Klicnar požádal paní děkanku, aby přesně definovala požadavek PřF. 

 

K bodu 2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Lipovský 

• INTERNÍ SOUTĚŽE 



čj. UHK/DPřF/2024/26422 
 

str. 4/8 
 

➢ Specifický výzkum 2023 a Excelence 2023-2024: závěrečné zprávy vč. výsledovek s po-

hyby je nutné dodat do 29.11.2024 (SPEV 2023) resp. 2. 12. 2024 (Excelence 2023-

2024) (referentka odeslala emailem upozornění 15.11.2024, ještě se připomene). 

➢ Termín čerpání Specifického výzkumu 2024 je do 21.11.2024.  

➢ Termín čerpání projektů soutěže Excelence 2024-2025 je do 30.11.2024. 

➢ V přípravě je nový pokyn prorektora k SPEV 2025, na jehož základě bude připraveno 

nové RD. 

• EXTERNÍ PROJEKTY 

➢ Chystají se motivační prémie za podané/získané projekty dle RD 5/2017. 

➢ Nové výzvy TA ČR – řešíme výšku spoluúčasti. 

➢ Byl vydán nový rektorský výnos 17/2024 konkrétně pro Vědu a Výzkum, ale i další rek-

torské výnosy 18/2024 a 19/2024 pro zahraniční a strategické projekty. 

➢ Doc. Lipovský připomněl, aby byly referentce pro VaV zaslány 

o veškeré podávané projekty, včetně těch, které není potřeba odeslat datovou 

schránkou nebo jinak zprocesovat, 

o veškeré změny či žádosti o změnu projektu a celé dílčí zprávy, i ty, které posílá 

jiná instituce jako hlavní řešitel, 

o je nutná evidence všech projektů v GaP. 

• PUBLIKAČNÍ ČINNOST, ODMĚNY 

➢ Prosíme poctivě zadávat články do OBD, i když nejsou zatím indexované v databázích 

WoS či Scopus. (Bude připomínáno ještě v prosinci a lednu.) Články, které nebudou do 

konce ledna zadané (v jakémkoli stavu), nemohou odejít do RIV 25. 

➢ Bude vyplacena 2. fáze RP dle RD 11/2024, mimořádná odměna za excelentní článek 

autora; žádosti byly podávány do 15. 11. 2024 referentce pro vědu a výzkum;  

o Žádáno o 1 501 208 Kč vč. odvodů (počítány pouze žádosti, které byly formálně 

v pořádku). 

o Odměny budou vyplaceny ve výplatě za listopad bez krácení. 

➢ 3. fáze RP dle RD 11/2024 začíná 1.12.2024, aby se mohla vypočítat, přestanou se žá-

dosti o 1. fázi sbírat k 30.11.2024. 

➢ Zakázka 2226 na podporu publikací v open access: čerpáno 432 tis. z 1 mil. Kč (využilo 

7 autorů). 

 

K bodu 3) Informace z oblasti zahraničí – dr. Kovalíková 

• Plánuje se příprava metodického pokynu zastřešujícího výběr na mobility (studentské i za-

městnanecké) – cílem je sjednotit kritéria napříč fakultami, ale s možným přizpůsobením 

individuálním potřebám; součástí bude výběrová komise a nutná archivace podkladů k vý-

běrku. 

• Digitalizace návrhu na vyslání na zahraniční cestu – plánované zavedení od ledna 2025, 

bude připraveno školení pro zaměstnance. 

• Online přípravné kurzy – plánují se vytvořit e-learningové přípravné kurzy v Moodle, které 

pomohou připravit studenta na výjezd (zaměřeno na kontinenty). 

• Mezinárodní kreditová mobilita – za fakultu budou do žádosti zahrnuty dvě univerzity – 

Odessa I.I. Mechnikov National University (katedra fyziky) a Korean Research Institute of 

Chemical Technology (katedra chemie). 
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• V lednu začne příprava letních škol – vedoucí kateder si mají rozmyslet jejich účast a 

možná témata. 

• 21. 1. 2025 proběhnou adaptačně-integrační kurzy pro cizince. 

 

K bodu 4) Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

• Na akci Čertovské experimenty zůstaly volné sloty, školy je již neobsadily. Nabídneme je 

tedy veřejnosti.  

• Máme připravenou žádost o prodloužení akreditace na dostudování navazujícího magis-

terského studijního programu N0114A140002 Učitelství informatiky a fyziky pro střední 

školy a navazujícího magisterského studijního programu N0114A140003 Učitelství infor-

matiky a matematiky pro střední školy, týká se 4 studentů. Žádost projedná Akademický 

senát PřF a schválí Vědecká rada PřF, pak bude postoupena Radě pro vnitřní hodnocení 

UHK na prosincové zasedání a po schválení RVH odeslána Národnímu akreditačnímu 

úřadu. 

• K 28. říjnu 2024 byli předsedům Rad studijních programů předány jmenovací dekrety na 

nové tříleté období. Požádal vedoucí katedry, aby prostřednictvím katederních správců za-

jistili aktualizaci personálního složení rad na webu katedry – viz úkol.  

• Schůzka rozvrhářů byla přesunuta na 27.11.2024, uskuteční se v zasedací místnosti PřF 

UHK od 13.15 h. 

• Proběhla porada proděkanů ohledně mikrocertifikátů – i 1 kreditový předmět může mít 

mikrocertifikát, naopak maximální je roční kurz s náročností 60 kreditů a nejčastějším a 

také nejvíce doporučovaným semestrální kurz s náročností 30 kreditů. Je součástí euro-

pasu, do jehož zaplňování jsou zapojeny i SŠ, výstupem je elektronický dokument, je 

možno pak prohlížet v české verzi na https://mikrocertifikat.cz i v dalších jazycích EU 

včetně angličtiny pomocí nástroje EDCI Viewer.  

• V rámci projektu typu CRP musíme na UHK vytvořit 3 fokusní skupiny pro hodnocení stu-

dijních programů novou formou prostřednictvím vybrané skupiny studentů daného SP – 

přihlásila se FIM – SP Ekonomika a management, FF – SP Digitální humanitní vědy a PdF – 

SP Sociální pedagogika. Naše fakulta pouze poskytne prostor k jednání (zasedací místnost) 

pro jednu z fokusních skupin, protože jednání musí probíhat v budově jiné fakulty a s mo-

derátorem z jiné fakulty než té, ze které jsou studenti v dané fokusní skupině. 

 

K bodu 5) Informace z oblasti rozvoje – dr. Olekšák 

• DIGITALIZACE 

➢ Probíhá určování priorit pro digitalizaci v rámci celé Univerzity. 

➢ Víceré požadavky pro digitalizaci jsou již v procesu přípravy. 

➢ Celkově bylo vybráno 51 možných úkolů pro digitalizaci, ze kterých budou jednotlivé 

fakulty vybírat maximálně 10 úkolů s nejvyšší prioritou. 

➢ Pro efektivní zavádění digitalizace by bylo vhodné, aby došlo ke shodě vícerých poža-

davek v rámci jednotlivých fakult. 

➢ Finalizace požadavků s nejvyšší prioritou pro digitalizaci se uskuteční v prosinci. Vy-

brané požadavky budou prezentovány na kolegiu rektora. 

➢ V současné době probíhají školení k e-dokladům, celkově bude proškolena přibližně 1/5 za-

městnanců. 

 

https://mikrocertifikat.cz/
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• STRATEGIE UDRŽITELNOSTI 

➢ Dokument je již připraven, v současné době je k připomínkování. 

➢ Byla důkladně projednávaná na různých úrovních. 

➢ Je nutné, aby byla schválená do konce roku. 

• PROJEKTY 

➢ ESF PROJEKT 

o Finanční prostředky u projektu nebudou kráceny. 

o Začátek projektu je naplánován na leden 2025. 

o Je nutno naplánovat realizaci aktivit. 

➢ ERDF PROJEKT 

o Minulý týden proběhlo hodnocení v rámci komise. 

o Čekáme na zveřejnění výsledků. 

• DVĚ VÝZVY V PŘÍPRAVĚ HR PROJECTS 

➢ OPEN SCIENCE 

➢ NÁVRATY  

o Podobná struktura jako u projektu IGRÁČEK. 

o Výzva bude otevřená koncem listopadu. 

• VÝZVA K DŮKLADNÉMU VYPLŇOVÁNÍ PRACOVNÍCH VÝKAZŮ 
➢ Vyplňování pracovních výkazů je nutno provádět velice pečlivě. 

➢ Výkazy musí být vyplněny s ohledem na odpovídající pracovní činnost. 

➢ Výkaz práce musí v rámci projektu umožnit rozlišit hospodářské a nehospodářské činnosti. 

 

K bodu 6) Informace z oblasti ekonomické – Ing. Jakubík 

• Zaznamenali jsme dva výjezdy hasičů na katedru chemie. Katedra chemie poskytla vedení 

fakulty popis obou případů a učinila opatření, aby se tato situace v budoucnu již neopa-

kovala.   

• Hospodářský výsledek je očekávaný, mírně optimistický, snažíme se o vyrovnané čerpání, 

abychom nemuseli čerpat fakultní fondy. Návrhy případných odměn proběhnou až po 16. 

prosinci (budou k dispozici i prostředky z koheze) kdy budeme znát výpočet prosincových 

mezd a předpokládaný roční výsledek hospodaření fakulty. Kohezní část na tarify čerpáme 

již od 01.10.2024.  

• Pro rok 2024 máme povinnost uhradit spoluúčast na investičních akcích – opravy a rekon-

strukce budovy C a našich kolejí –ve výši circa 900 tisíc Kč, které uhradíme z fondu FRIM.  

• Dle informací Ing. Zámečníka nastanou změny v Edunio.  Vše by mělo probíhat již přes 

intranet bez nutnosti dalšího přihlašování a autorizace. V otázce tvorby kurzů bychom 

měli být více soběstační a nenavyšovat náklady objednávkami u externí firmy. Platnost 

změny od 01.01.2025. 

• Sportoviště na kolejích: stavební povolení by měla UHK obdržet na konci února 2025, ná-

sledně i rozhodnutí o dotaci, celkové kofinancování se předpokládá ve výši 25 mil.  

• Ohledně parkování v kampusu proběhlo výběrové řízení, s vítěznou firmou se připravuje 

podpis smlouvy. Ostrý provoz je plánován na září 2025. 

 

K bodu 7) Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Evidence majetku – v případě vyřazování je nutno zohlednit, zda se na majetek nevztahuje 

udržitelnost v rámci projektu. 
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• Byly vydány 3 rektorské výnosy (RV) na správu výzkumných, rozvojových a mezinárodních 

projektů. Dotázal se pana rektora, zda se ze strany rektorátu nechystá školení, pan rektor 

zjistí. 

• Běží výzvy TAČRu SIGMA – Podpora inovačního potenciálu SHUV a PRODEF. Výzkumníci 

se v případě zájmu mohou obracet o pomoc na OSP.  
 

K bodu 8) Různé 

• Dr. Kühnová pozvala přítomné na zasedání Akademického senátu PřF UHK a zasedání Aka-

demické obce PřF UHK, které se budou konat ve středu dne 27. 11.2024 – od 14:30 h 

senát, od 15 h obec. 

• Bc. Mannová informovala o proběhlé akci pro prváky, akce byla velmi úspěšná.  

• Dr. Myslivcová Fučíková sdělila, že ve čtvrtek 14. listopadu zavítala na Katedru fyziky před-

sedkyně Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR Ing. Markéta Pekarová Adamová. 

• Dr. Toman se dotázal, zda jsou již nakoupeny tablety, které budou používány na ověřování 

eDokladů – k tomu dodal pan tajemník, že zatím se soutěží.  

• Doc. Musílek sdělil, že jsou připraveny kurzy ke kyberbezpečnosti. 

• Dne 26.11.2024 od 12.30 h proběhne hodnocení na místě v rámci SP Certifikace zdravot-

nických studií. 

• Dr. Toman se dotázal na proplacení kurzů CŽV z PPSŘ, k tomu dodala paní děkanka, že 

informaci ověří u pana prorektora Strobacha. 

• Dr. Myslivcová Fučíková oznámila, že Katedra aplikované kybernetiky přejde pod PdF až 

k 1. 9. 2025, je nutno upravit transformační smlouvu mezi PdF a PřF a dořešit ostatní zá-

ležitosti s tím spojené. K tomu dodal doc. Musílek, že dřívější termín je vhodnější kvůli 

akreditaci, prof. Hubálovský sdělil, že ve chvíli, kdy bude akreditováno, se katedra pře-

vede. K tomu se vyjádřil Ing. Jakubík, že bude nutno upravit rozpočet, ten pak musí 

schválit senát, musí se vyřešit prostory, majetek apod. Zůstává otázka přijímání studentů 

do akad. roku 2025-2026. 

• Dr. Myslivcová Fučíková otevřela problematiku kategorizace rizik práce. Je nutno aktuali-

zovat nasmlouvané činnosti s externí firmou, požádala Ing. Klicnara o zajištění specifikace 

požadavků pro nás. V současné době je jediná kategorizace, a to je chemik. Požádala ve-

doucí kateder, aby si prošli své pracovníky a podívali se v jakém riziku práce jsou zařazeni. 

S tím souvisí i zajištění ochranných prostředků. Dr. Myslivcová Fučíková požádá pana kves-

tora, aby zajistil konzultaci s firmou.   

• Česká inspekce životního prostředí oznámila zahájení kontroly dne 28.11.2024 od 10:15 h 

na PřF UHK. K dispozici bude doc. Zemanová.  

• Dr. Myslivcová Fučíková sdělila, že v rámci udržitelnosti není vhodné odepisovat majetek, 

je nutno nejdřív zjistit, zda není majetek v projektu.  

• Dr. Myslivcová Fučíková podala informace k aktuálnímu dění na fakultě, na dotazy přítom-

ných odpověděla a konstatovala, že bližší informace budou podány a prostor k dalším 

dotazům bude na zasedání akademické obce dne 27.11.2024 od 15 h v aule S1. 
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Úkoly: 

1. Aktualizace složení Rad studijních programů dle jmenovacích listin na webu PřF 

 Kdo:   vedoucí kateder prostřednictvím katederních správců webu 

Termín:  do 30.11.2024  

Komu:  ---- 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                            RNDr. Alena Myslivcová Fučíková, Ph.D. 

děkanka Přírodovědecké fakulty UHK 
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